



Government
of Canada

Trade Commissioner
Service

Gouvernement
du Canada

Service des
délégés commerciaux

Canada



Funding Programs

Now more than ever, the Trade Commissioner Service helps Canadian businesses grow globally by connecting them with its funding and support programs, international opportunities, and its network of trade commissioners in more than 160 cities worldwide.

Canadian entrepreneurs, innovators, associations and communities should apply for funding to prepare for international markets and access new opportunities.

CANEXPORT SMEs

Canadian small and medium-sized enterprises wanting to sell their products and services to new international markets can apply for funding up to \$50,000.

CANEXPORT INNOVATION

Canadian SMEs, academic institutions and non-government research centers can apply to cover as much as 75% of costs associated with the development of R&D collaborations and commercialization of new technologies through partnerships in international markets.

CANEXPORT ASSOCIATIONS

Canadian national industry associations and trade organizations can apply for up to \$400,000 in annual funding to pursue international business-development activities on behalf of an entire industry.

CANEXPORT COMMUNITY INVESTMENTS

Canadian communities and non-profit, locally based organizations can apply for up to \$500,000 in annual funding to attract, retain and expand foreign direct investment.

CANADIAN INTERNATIONAL INNOVATION PROGRAM (CIIP)

CIIP helps innovative SMEs pursue collaborative R&D projects to adapt, validate or co-create their technologies, services or processes with the potential for commercialization in partner markets: Brazil, China, India, Israel, South Korea.

The TCS has the hands-on knowledge that comes from helping thousands of companies each year to pursue opportunities in global markets. We understand the sensitivity of your business information and we respect its confidentiality. Whether you're looking to export, invest abroad, attract investment or develop innovation and R & D partnerships, our global network of business professionals can help. Learn more at tradecommissioner.gc.ca.

@TCS_SDC /company/tcssdc /TCSSDC

Trade Commissioner Service (TCS) Service des délégués commerciaux (SDC)





Programmes de financement

Aujourd'hui plus que jamais, le Service des délégués commerciaux aide les entreprises canadiennes à croître en leur donnant accès à des débouchés internationaux, à des programmes de financement et de soutien et à son réseau de délégués commerciaux dans plus de 160 villes du monde entier.

Les associations, les collectivités, les entrepreneurs et les innovateurs canadiens peuvent obtenir du financement pour se préparer aux marchés internationaux et accéder à de nouveaux débouchés.

CANEXPORT PME

Les petites et moyennes entreprises canadiennes qui souhaitent vendre leurs produits et services sur de nouveaux marchés internationaux peuvent obtenir jusqu'à 50 000 \$ en financement.

CANEXPORT INNOVATION

Les PME, les établissements universitaires et les centres de recherche non gouvernementaux canadiens peuvent postuler pour couvrir jusqu'à 75 % des coûts associés au développement de collaborations en R-D et à la commercialisation de nouvelles technologies dans des marchés étrangers.

CANEXPORT ASSOCIATIONS

Les associations industrielles et les organisations commerciales nationales canadiennes peuvent obtenir jusqu'à 400 000 \$ en financement annuel pour le développement du commerce international au nom de toute une industrie.

CANEXPORT INVESTISSEMENT DES COMMUNAUTÉS

Les collectivités canadiennes et les organisations locales à but non lucratif canadiennes peuvent obtenir jusqu'à 500 000 \$ en financement annuel pour attirer, conserver et augmenter des investissements directs étrangers.

PROGRAMME CANADIEN DE L'INNOVATION À L'INTERNATIONAL (PCII)

Le PCII appuie les entreprises novatrices dans la création, la mise au point, l'adaptation et la validation de leurs technologies dont les chances de commercialisation sont élevées sur les marchés partenaires : Brésil, Chine, Inde, Allemagne, Israël, Corée du Sud, Royaume-Uni.

Le SDC a une connaissance pratique du marché qui vient du fait que nous aidons chaque année des milliers d'entreprises à rechercher de nouveaux débouchés à l'étranger. Nous sommes conscients de la nature sensible de vos renseignements commerciaux et de la nécessité d'en respecter le caractère confidentiel. Que votre objectif soit d'exporter, d'investir à l'étranger, d'attirer des capitaux ou d'établir des partenariats en innovation ou en R-D, nos professionnels du commerce international peuvent vous aider. Pour en savoir plus, veuillez consulter le site du SDC à l'adresse deleguescommerciaux.gc.ca.

@SDC_TCS /company/tcssdc /SDCTCS

